
PROTOKÓŁ NR 43/21 

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 15 września 2021 roku 

 

Komisja Finansowo-Budżetowa w składzie:  

1. Remesz Wiesław 

2. Selwestrowicz Jarosław 

3. Szarek Zdzisław 

4. Tobota Kazimierz 

5. Zalewski Kamil Adrian 

(lista obecności w zał. do protokołu) 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Pan Marcin Urbański – Wójt Gminy Mielnik 

2. Pani Małgorzata J. Szymańska – Skarbnik Gminy 

3. Pan Mariusz W. Wielogórski – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku  

 

Obradom Komisji przewodniczył Pan Kazimierz Tobota – Przewodniczący Komisji 

Finansowo-Budżetowej. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Analiza realizacji budżetu za I półrocze 2021 r.  

2. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej, wykorzystanie dotacji z budżetu 

gminy. 

3. Przedstawienie sprawozdania z wykorzystania majątku gminnego, inwentaryzacji majątku 

gminnego, zużycia paliwa w poszczególnych instytucjach, sołectwach, świetlicach, stan 

wyposażenia świetlic i odpowiedzialności za to. 

 

Przewodniczący Komisji zawnioskował o zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie 

punktu 4 o treści „Wypracowanie propozycji do projektu budżetu na rok 2022”. Komisja 

jednogłośnie wyraziła zgodę na zmianę porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Analiza realizacji budżetu za I półrocze 2021 r.  

2. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej, wykorzystanie dotacji z 



budżetu gminy. 

3. Przedstawienie sprawozdania z wykorzystania majątku gminnego, inwentaryzacji 

majątku gminnego, zużycia paliwa w poszczególnych instytucjach, sołectwach, 

świetlicach, stan wyposażenia świetlic i odpowiedzialności za to. 

4. Wypracowanie propozycji do projektu budżetu na rok 2022. 

 

Do punktu 1.  

 

Komisja Finansowo-Budżetowej zapoznała się z Zarządzeniem Nr 232/21 Wójta Gminy 

Mielnik z dnia 25 sierpnia 2021 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury 

za pierwsze półrocze 2021 r.  

 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła komisji uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 września 2021 r. opiniującą pozytywnie przedłożoną 

przez Wójta Gminy Mielnik informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2021 roku. 

(w zał. uchwała nr RIO.II-00320-88/2021 z dnia 7 września 2021 r.) 

Dyskusja:  

Pan Przewodniczący Komisji – zapytał za co była kara w kwocie 139 zł w dziale transport i 

łączność? 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że wszystkie kary finansowe, nawet najdrobniejsze muszą zostać 

wpisane do zarządzenia w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 

2021 roku.  

Pani Skarbnik – wyjaśniła kwestie związane z ryczałtem dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej.  

 

Komisja Finansowo – Budżetowa przyjęła do wiadomości przedstawione Zarządzenie Nr 

232/21 Wójta Gminy Mielnik z dnia 25 sierpnia 2021 r. w sprawie przedstawienia informacji 

o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 r. i Uchwałę nr RIO.II-00320-88/2021  

z dnia 7 września 2021 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 



Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożeniu przez Wójta Gminy Mielnik 

informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku bez uwag.  

Do punktu 2.  

 

Pan dyrektor ZGK w Mielniku przedstawił ocenę funkcjonowania Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. 

(w załączeniu do protokołu) 

Dyskusja:  

Pan Przewodniczący Komisji – zapytał, jak rozliczane są zadania wynikające z realizacji 

ryczałtu? Jak rozliczane są pozostałe zdania takie jak np. jak wycinka drzew? 

Pan Dyrektor ZGK – poinformował, że wycinka drzew jest wliczana do zadań 

realizowanych z ryczałtu. Prace dodatkowe są to zadania, które są finansowane z funduszu 

sołeckiego są pracami „za pieniądze”. 

Pan radny Jarosław Selwestrowicz – zapytał o koszt utrzymania 1 km drogi? Czy są 

robione jakieś kalkulacje/kosztorysy/wyceny? 

Pan Dyrektor ZGK – zauważył, że takie wyliczenia są mało wiarygodne, ze względu na 

różny stan dróg, ich położenie i użytkowanie. 

Pan radny Jarosław Selwestrowicz – taki kosztorys należałoby wykonać po wykonanym 

zadaniu i na podstawie kosztorysu można by było stwierdzić czy ryczałt jest wystarczający 

czy może za mały do wykonywanych prac. 

Pan radny Kamil A. Zalewski – zapytał czy były podwyżki w zakładzie? 

Pan dyrektor ZGK – odpowiedział, że zakładu nie stać na podwyżki. 

Członkowie Komisji zwrócili uwagę dyrektorowi ZGK, że świadczone/realizowane przez 

pracowników zakładu zadania są wykonywane niedokładnie i za dużo jest kierowanych 

pracowników do wykonania jednego zadania np. koszenie trawy w parku. 

 

Komisja Finansowo – Budżetowa przyjęła do wiadomości przedstawioną ocenę 

funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Do punktu 3.  

 

Sprawozdanie z wykorzystania majątku gminnego, inwentaryzacji majątku gminnego, 

zużycia paliwa w poszczególnych instytucjach, sołectwach, świetlicach, stan wyposażenia 

świetlic i odpowiedzialności za to. 



(w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja Finansowo – Budżetowa przyjęła do wiadomości sprawozdanie z wykorzystania 

majątku gminnego, inwentaryzacji majątku gminnego, zużycia paliwa w poszczególnych 

instytucjach, sołectwach, stan wyposażenia świetlic. 

 

 

Do punktu 4. 

Komisja Finansowo-Budżetowa  wypracowała następujące wnioski do budżetu gminy 

na 2022 rok: 

1. Zabezpieczyć środki finansowe na współfinansowanie remontu odcinka drogi  

(w granicach administracyjnych gminy Mielnik) Tokary-Klukowicze z powiatem 

siemiatyckim (remont nawierzchni i odkrzaczenie poboczy). 

2. Wykonać projekt budowy ulicy Miodowej w Mielniku. 

3. Wybudować garaż Ochotniczej Straży Pożarnej w Tokarach z pomieszczeniem 

socjalnym. 

4. Wybudować chodnik w ciągu ulicy Polnej w Mielniku (z jednej strony ulicy). 

5. Wykonać asfaltowanie odcinka 200 m drogi tzw. „mlecznej” od strony Moszczony 

Królewskiej w kierunku Osłowa. 

6. Kupić działkę położoną w Moszczonie Królewskiej przy budynku świetlicy wiejskiej 

(działka z budynkiem po GS). 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Paździora-Patkowska 

Przewodniczący Komisji 

Kazimierz Tobota 


